



READ USA

ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု လမ်းညွှန်

ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ မျိုးရိုးဗီဇပါ အရည်အချင်းဖြစ်သည်။



READ USA ရပ်ရွာအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု

READ USA သည် Duval ကောင်တီ တစ်ဝန်းရှိ ဆယ်ကျော်သက်များအတွက် အလုပ်လုပ်ကိုင်ရန် အသင့်ဖြစ်မှုနှင့် မူလတန်းကျောင်းသားများ အတန်းအဆင့်အလိုက် စာဖတ်စွမ်းရည် တိုးတက်စေရေး ရည်ရွယ်ချက်များကို အကောင်အထည်ဖော်ရန် စုပေါင်းအားဖြင့် လုပ်ဆောင်နေပါသည်။ 2015 ခုနှစ်အတွင်း READ USA ကို စတင်တည်ထောင်ခဲ့ပြီးချိန်မှစ၍ ကဏ္ဍအသီးသီးမှ အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ တိုးတက်အားကောင်းလာကာ နှစ်စဉ် ကျောင်းသားများနှင့် ဆယ်ကျော်သက်များအပေါ် ပိုမိုအကျိုးသက်ရောက်မှုရှိစေရန် အရှိန်အဟုန်မြှင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

စာတတ်မြောက်ရေး သင်ကြားပို့ချပေးခြင်းဖြင့် လုပ်သားအင်အား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် လုပ်ဆောင်ခြင်း

2019 ခုနှစ်တွင် Kids Hope Alliance ၏ ကနဦးငွေကြေးထောက်ပံ့မှုဖြင့် READ USA ၏ စာတတ်မြောက်ရေး သင်ကြားပို့ချမှု ပရိုဂရမ်ကို စတင်ခဲ့ပြီးချိန်မှစ၍ Duval ကောင်တီအစိုးရကျောင်းများ (DCPS) နှင့် Kids Hope Alliance တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ရည်မှန်းချက်များနှင့် လုပ်ငန်းများကို အကောင်အထည်ဖော်ရာတွင် အရေးပါသော မိတ်ဖက်များ ဖြစ်ခဲ့ပါသည်။

READ USA ၏ စာတတ်မြောက်ရေး သင်ကြားပို့ချမှုပုံစံသည် လုပ်သားအင်အား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ရလဒ်များကို ရရှိစေပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် - အများစုမှာ DCPS အထက်တန်းကျောင်းသားအရွယ်များဖြစ်သော- ဆယ်ကျော်သက်များကို စုဆောင်း၊ လေ့ကျင့်ပေးပြီး လစာပေးကာ စာဖတ်နိုင်ရန် အခက်အခဲရှိသော မူလတန်းကျောင်းသားများ စာတတ်မြောက်ရေးအတွက် တစ်ဦးချင်း သင်ကြားပေးစေပါသည်။ READ USA မှ လေ့ကျင့်ပေးပြီး လစာပေးထားသော ဆရာများ၏ အချိန်ကို ကူညီပံ့ပိုးမှုဖြင့် ဆယ်ကျော်သက်စာသင်ပေးသူများသည် ခိုင်မာသော အထောက်အထားအခြေပြု စာတတ်မြောက်ရေး သင်ရိုးညွှန်းတမ်းကို အသုံးပြုပြီး READ USA တွင် လုပ်ကိုင်နေစဉ် အလုပ်အကိုင်ဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှုများကို ရရှိပါသည်။

Kids Hope Alliance၊ AmeriCorps၊ Volunteer Florida၊ Mandelblatt ဖောင်ဒေးရှင်း၊ Michael Ward & Jennifer Glock၊ Ellen & Jim Wiss နှင့် အခြားသူများ၏ ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုများကြောင့် READ USA သည် ထိုငွေကြေးများကို အသုံးပြုကာ ကျောင်းခရိုင်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့ထောက်ပံ့နေသော ကျောင်းသားများအတွက် အပိုထောက်ပံ့မှုများ ရရှိစေနိုင်ခဲ့ပါသည်။

READ USA နှင့် ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဖက်များသည် အနာဂတ်၏ လုပ်သားအင်အားအတွက် အတူတကွ ပြင်ဆင်ပေးနေပါသည်။



2019-2024 အတွင်း ရောက်ရှိမှု

1,700+	4,600+	370+
စုဆောင်းခေါ်ယူထားသော စာသင်ပေးသူများ	ပံ့ပိုးပေးထားသော ကျောင်းသားများ	ခန့်အပ်ထားသော ဆရာများ



အလုပ်လုပ်ရန် အသင့်၊ အောင်မြင်ရန် ပြင်ဆင်ထားပြီး

READ USA ၏ ဆယ်ကျော်သက်စာသင်ပေးသူများသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ စာတတ်မြောက်ရေး သင်ကြားပို့ချမှု ပရိုဂရမ်မှတစ်ဆင့် အသင့်ဖြစ်နေသော လုပ်သားအင်အားများ ဖြစ်လာပါသည်။ အဖွဲ့အစည်းများ စွာသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ လုပ်သားအင်အား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အစီအစဉ်များကို ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု၊ ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု သို့မဟုတ် ပစ္စည်းအထောက်အပံ့များဖြင့် အကျိုးသက်ရောက်မှု အများဆုံးရရှိစေရန် ကူညီပေးနေပါသည်။

AmeriCorps ဝန်ဆောင်မှုသည် Volunteer Florida မှတစ်ဆင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆယ်ကျော်သက်စာသင်ပေးသူများအတွက် - နေထိုင်စရိတ်နှင့် ပညာရေးထောက်ပံ့ငွေကဲ့သို့သော - ငွေကြေးအကျိုးခံစားခွင့်များကို ထောက်ပံ့ပေးရုံသာမက ရပ်ရွာလူထုအတွက် ဝန်ဆောင်မှုကို အဓိကထားသော ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဆိုင်ရာ အခွင့်အလမ်းများကိုလည်း ထောက်ပံ့ပေးပါသည်။ CPR နှင့် ရှေးဦးသူနာပြုနည်းမှစ၍ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်တုံ့ပြန်ရေးနှင့် နိုင်ငံသားဆိုင်ရာ လေ့ကျင့်ရေးများအထိ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆယ်ကျော်သက်စာသင်ပေးသူများသည် ကလေးများ၊ အရေးပေါ်လိုအပ်သူများနှင့် လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ရန် အသင့်ပြင်နေပါသည်။ READ USA သည် Florida ပြည်နယ်တွင် AmeriCorps အဖွဲ့ဝင်အများဆုံးရှိသော အဖွဲ့အစည်းလည်း ဖြစ်ပါသည်။

CareerSource Northeast Florida သည် လုပ်သားအင်အား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးတွင် ဦးဆောင်နေသော အဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပြီး READ USA ကဲ့သို့သော အဖွဲ့အစည်းများကို အလုပ်အကိုင် နယ်ပယ်အားလုံးနီးပါးအတွက် လိုအပ်သော စွမ်းဆောင်ရည်ရှိ လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်များ ရရှိနိုင်ရန် ကူညီပေးပါသည်။ CareerSource သည် READ USA ၏ ဆယ်ကျော်သက်စာသင်ပေးသူများအတွက် လစာထောက်ပံ့ငွေများကို ပေးအပ်ခြင်းအပြင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆယ်ကျော်သက်စာသင်ပေးသူများကို ၎င်းတို့ရွေးချယ်သော အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းကို လိုက်စားနိုင်ရန် ကူညီပေးပါသည်။

AT&T ၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုက READ USA ကို လူငယ်စာသင်ပေးသူများအတွက် ယနေ့ခေတ် အလုပ်အကိုင်များတွင် အောင်မြင်ကြီးပွားရန် မရှိမဖြစ်လိုအပ်သော ဒစ်ဂျစ်တယ်ကိရိယာများကို နားလည်ပြီး အသုံးပြုနိုင်စေရန် လေ့ကျင့်ပေးနိုင်အောင် ကူညီပေးပါသည်။ AT&T မှ ထောက်ပံ့ငွေများဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့လူငယ်များ၏ ဒီဂျစ်တယ်ပိုင်းဆိုင်ရာ တတ်မြောက်မှုအတွက် ဆက်လက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုသည် ၎င်းတို့အား နည်းပညာတိုးတက်မှုနှုန်းကို အလျင်မီစေရန် ကူညီပေးပါသည်။

VyStar Credit Union သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆယ်ကျော်သက်စာသင်ပေးသူများအတွက် ငွေကြေးဆိုင်ရာ တတ်မြောက်မှု ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် ပံ့ပိုးမှုများကို ပေးအပ်နေသော ကာလရှည်မိတ်ဖက်ဖြစ်ပါသည်။ များသောအားဖြင့် ကလေးများအတွက် ပထမဆုံးဘဏ်အကောင့်ဖြစ်လေ့ရှိသော ဘဏ်အကောင့်များ ဖွင့်ခြင်းနှင့် စီမံခန့်ခွဲခြင်းမှစ၍ ငွေကြေးစီမံခန့်ခွဲမှုကို နားလည်စေရန်အထိ VyStar သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ စာသင်ပေးသူများအား လူကြီးဘဝတွင် ငွေကြေးကို စီမံနိုင်စေရန် ကူညီပေးပါသည်။ VyStar ဖောင်ဒေးရှင်းသည်လည်း ကျွန်ုပ်တို့၏ ရည်မှန်းချက်များအတွက် ငွေကြေးထောက်ပံ့ပေးသူအဖြစ် ဆက်လက်တည်ရှိနေပါသည်။

North Florida တက္ကသိုလ် (UNF) နှင့် READ USA တို့သည် ပိုမိုအားကောင်းသော ဆရာများစုဆောင်းခန့်ထားရေးစနစ်တည်ဆောက်ရာတွင် ကူညီပေးရန် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတစ်ခုကို တည်ဆောက်ခဲ့ပါသည်။ READ USA သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ စာတတ်မြောက်ရေး သင်ကြားပို့ချမှု ပရိုဂရမ်မှတစ်ဆင့် အနာဂတ် ဆရာလောင်းများ လက်တွေ့စာသင်ကြားချိန်များ ရရှိနိုင်စေသည့် Silverfield ပညာရေးနှင့် လူသားဝန်ဆောင်မှုများကောလိပ်ရှိ Osprey ဆရာ နေထိုင်ရေး ပရိုဂရမ်တွင် အတည်ပြုထားသော ပရိုဂရမ်တစ်ခုဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ထိုက်တန်သော ကျောင်းသားများအား ပညာသင်ဆုပေးဆောင်ရန် UNF နှင့်လည်း လက်တွဲလုပ်ဆောင်ပါသည်။

READ USA နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ မစ်ရှင်တွင် ပူးပေါင်းပါဝင်လိုက်ပါ။ ပိုမိုလေ့လာရန် rob@readusainc.com တွင် ခေါက်တာ Robert H. Kelly, Jr.၊ READ USA ဥက္ကဋ္ဌနှင့် CEO ကို ဆက်သွယ်ပါ။

အတန်းအဆင့် စာဖတ် ကမ်ပိန်း

READ USA သည် READ JAX၊ Duval ကောင်တီ၏ ဒေသတွင်း အတန်းအဆင့် စာဖတ် ကမ်ပိန်း ဖန်တီးခြင်း၊ စတင်ခြင်း၊ ဆက်လက်ကူညီပံ့ပိုးပေးခြင်းနှင့် အကျိုးသက်ရောက်စေခြင်းတို့ လုပ်ဆောင်ရာတွင် အခြေခံ မိတ်ဖက်ဖြစ်ရခြင်းကို ဂုဏ်ယူမိပါသည်။

READ USA သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းရှိ ကျောင်းသားများနှင့် ဆရာများအတွက် စာတတ်မြောက်မှု ကာယချက်ကို အဆုံးသတ်နိုင်စေရန် အဓိကထားသည့် စာအုပ် ရွေးချယ်ခွင့်နှင့် ပိုင်ဆိုင်ခွင့်၊ စာတတ်မြောက်ရေး သင်ကြားပို့ချမှု၊ မိသားစုအတွက် ပါဝင်ဆောင်ရွက်မှုနှင့် ပညာသင်ကြားပေးသူများအတွက် အလုပ်အကိုင် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အပါအဝင် ဆန်းသစ်တီထွင်သော ပရိုဂရမ်ကို ဆောင်ရွက်ပေးသော အဖွဲ့အစည်းအဖြစ် လုပ်ဆောင်ပါသည်။



READ USA နှင့်အတူ စေတနာ့ဝန်ထမ်းလုပ်ပါ။



READ USA တွင် စေတနာ့ဝန်ထမ်းလုပ်ခြင်းဖြင့် Duval ကောင်တီ တစ်လျှောက်ရှိ ကျောင်းသားများ၏ ဘဝများအပေါ် သက်ရောက်မှု ရှိစေရန် တစ်နှစ်ပတ်လုံး အခွင့်အလမ်းများစွာ ရှိသည်။



ပိုမိုလေ့လာရန်နှင့် စေတနာ့ဝန်ထမ်း အဖြစ် စာရင်းသွင်းရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်သို့ သွားရောက်ပါ-

readusainc.com/volunteer

READ USA သင်ကြားပေးသူဖြစ်လာရန် လျှောက်ထားပါ

READ USA သည် စာဖတ်ရန် ရုန်းကန်နေရသော မူလတန်းကျောင်းသားများအား စာသင်ပေးရန် အထက်တန်းကျောင်းနေအရွယ်နှင့် ကောလိပ်ကျောင်းနေအရွယ် ဆရာဖြစ်လူငယ်များ (အသက် 16-24 နှစ်) ကို စုဆောင်းပြီး လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးသည်။ သင်ကြားပေးသူများသည် တစ်ပတ်လျှင် ကိုးနာရီစာအတွက် တစ်နာရီလျှင် \$15 ရရှိပြီး AmeriCorps တွင် ပါဝင်ရန် အခွင့်အလမ်းရှိကြသည်။

READ USA သင်ကြားပေးသူဖြစ်ခြင်း အကြောင်း ပိုမိုလေ့လာပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် လျှောက်ထားပါ-

readusainc.com/apply



Reading Classes



Computer Classes



Math Classes



GED Prep

အခွင့်အလမ်းများ စတင်ရာနေရာ

အခမဲ့ အရွယ်ရောက်ပြီးသူ ပညာရေးအတန်းများ

ဖုန်းနံပါတ် **904-238-9000** တွင် ယနေ့ပဲ ကျွန်ုပ်တို့ကို ဖုန်းခေါ်ဆိုပါ

သို့မဟုတ်

ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်ကို ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ literacyd11nefl.org/learn-with-us

40 East Adams St
Jacksonville, Florida 32202

